

Practical Training Regulation

Students must either take [Practical Training or Special Project](#) as well as the series of courses related to it:

A student can obtain 3 credits for every four weeks (five working days per week) of practical training carried out in a foreign country or region.

However, a student can obtain 16 credits for every 16 weeks of foreign practical training, and totally up to 18 foreign practical training credits. The credits can be granted based on the accumulated duration of foreign practical training. A minimum duration should last at least four consecutive weeks. A student must obtain at least 12 credits from Practical Training (I), (II), (III), and (IV).

If a student would like to earn more than 12 practical training credits, they should take Practical Training (V) and (VI). If the number of credits obtained from foreign practical training is less than 12, a student must take local practical training to obtain enough credits. Students should refer to the related regulations for more details. Note that the duration of local practical training is either a whole summer break (10 weeks) or a whole semester (18 weeks).

A student can earn three credits from completing a whole summer or a whole semester of local practical training. A student can obtain at most 12 credits from foreign practical training. The total credits earned from foreign and local practical training cannot exceed 18 credits.

專業實習與專題製作兩系列課程至少須選修一系列之所有課程：

專業實習（校外）共 6 門課，包括專業實習（一）至專業實習（六）。

國外實習每滿 4 週（每週工作五天），可取得 3 學分，但每滿 16 週可取得 16 學分，最多以 18 學分為限。週數可以分段累積，每一段至少連續 4 週，取得學分可依累積週數計算。學生必須至少取得專業實習課程 12 學分，其中須包含專業實習（一）與專業實習（三）兩必修課程之學分以及專業實習（二）與專業實習（四）兩選修課程之學分。

學生可依序選修專業實習（五）至專業實習（六）之課程以取得更多專業實習學分。若國外實習所取得學分數少於 12，學生可以國內專業來取得所需學分，其規定依本學士班實習辦法辦理，唯實習期滿每一暑假或每滿一學期可取得 6 學分，未滿一暑假或一學期，則不計學分。國內實習最多以取得 12 學分為限。

國內實習學分與國外實習學分總和以不超過 18 學分為限。